
   WAT VINDT U  ?........      
KIEST U VOOR EEN RONDWEG MET TUNNELTJE ZONDER OPONTHOUDT ? 
 

De afgelopen 20 jaar is veel gediscussieerd over de verkeersproblemen in Muiden. 
 

Met de komst van het A1 aquaduct onder de Vecht ontstond de mogelijkheid om ook een lokale 
rondweg met tunneltje onder de Vecht te maken om de verkeersproblemen in het centrum van 
Muiden eindelijk te op te lossen. Logisch want met binnenkort ca. 5000 extra gezinnen in de nabije 
polders is een optimale infrastructuur van groot belang. 
 

Muiden mag nu van Rijkswaterstaat voor  € 1 miljoen de werkbrug die  na de aanleg van het 
aquaduct overblijft  behouden voor die belangrijke nieuwe rondweg. Dat lijkt mooi, maar…….. 
 

OF HEEFT U LIEVER EEN RONDWEG MET BRUG DIE VAAK OPEN STAAT ? 

- De nieuwe brug wordt lager en dus minder landschap ontsierend dan de huidige brug. 
- Er kunnen dus ook minder boten onder door varen, terwijl de Vecht hoofdvaarwater is. 
- De brug zal dus veel open staan bij steeds meer vaarbewegingen in de toekomst. 
- Het intensiever verkeer (met 5000 extra woningen) staat  dus vaak voor een open brug. 
- Met gevolg dat het verkeer vaak toch weer voor de sluiproute door Muiden kiest. 
- Het A1 aquaduct wordt aangelegd om van de files bij geopende brug af te zijn en Weesp 

spant zich in om de spoorlijn via een aquaduct te laten lopen. 
- Waarom ipv een lokaal tunneltje dan toch met een brug een nieuw file obstakel creëren ? 
- Wij leven in 2010 en het zal alleen maar drukker worden over weg en water. 
- Een tunneltje is duurder  maar wel duurzaam. Een brug zal veel onderhoud en bemanning 

van brugwachters vragen. Dat wordt uiteindelijk een kostbaar plaatje voor Muiden. 
- Een tunneltje is die lange termijn investering welke files en sluipverkeer voorkomt in Muiden, 

want daar willen wij in Muiden toch voor eens en altijd van af ? 
 

Friezen begrijpen dat duurzame investeringen, files op weg en vaarwater voorkomen en veiliger 
zijn.  Friesland heeft daarom onder bijna elke sloot een aquaduct.  
Dat is toch Rijksoverheidsbeleid  en reden waarom het Aquaduct onder de A1 gemaakt wordt? 
Kan iemand de inwoners uitleggen waarom hier nu over een lokale brug gepraat wordt als 

volstrekt duidelijk is dat dit niet de goede oplossing is  met blijvend sluipverkeer  
in het centrum als een rondweg geen snelle doorstroming biedt. 

 
LAAT NU UW MENING HOREN OP WWW.MUIDENINFO.NL, (waar u meer informatie vindt) 
zodat de Muider politiek een vuist kan maken naar Rijkswaterstaat en hogere overheden. 
Donderdag 18 maart a.s. staat dit onderwerp voor def. besluit op de agenda van de raad. 
 
Onderteken hier :    naam……………………….……………… en handtekening……………………….…………..  
Dit formulier  uiterlijk  17 maart inleveren bij Primera de Hoek in Muiden  of  warme bakker 
Stricker in Muiderberg,  Uw reactie wordt  gebundeld op het gemeentehuis aangeboden. 
 
 
Ad van der Vliet,  
inwoner die de logica van een brug niet begrijpt en graag bijdraagt aan een beter Muiden. 


